
 

 

 
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde Rækker Mølle Skolen 
Torsdag d. 4. april 2024, kl. 17.00 – 19.00 
Mødeleder: Lone 
Referent: Charlotte 
 
Deltagere: Lone Holmgaard, Dorete Mostrup, Simon Villumsen, Nina Hansen,  Carsten Dahl, Jan Vennevold, Charlotte Andersen, 
Christian Salmansen, 
Afbud: Henrik Olesen, Trine Vils 
 

Punkt Resume Referat Beslutning 
1. Trivselsråd •  Alexander, formand for trivselsrådet, deltog 

på mødet. 

Iflg. Alexander: 

• Legepatruljen aflyst mange gange. Der 
skal laves en ny plan for uge 15-21. 

• Der er sendt sedler ud til madsalg. 
• Bordtennis i samlingssalen er stoppet for 

dette skoleår.  
Bordtennisbordet i indre skolegård 
bruges sjældent. 
CA laver kasse med bat + bolde, som 
kan lånes i personalerummet. 

• Det går bedre med rengøring af 
mikroovnene. 

 

 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
2. Meddelelser: 
- Formand 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- Personale 
 
 
 
 
 
 

 
F: - Velkommen til Christian-
Skoleudviklingssamtale den 14.marts - 
Vuggestue. En ny arbejdsgruppe?           
- Folkeskolernes samråd 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

P: 
 
 
 
 
 
 

 
F:  
Lone bød Christian velkommen. 
 
Lone orienterede om skoleudviklings-
samtalen. På mødet var der bla. fokus på 
skolens tiltag af mobilhoteller. Alexander fra 
trivselsrådet var inviteret til, at fortælle om 
elevernes oplevelse af dette. 
Derudover var der fokus på overgangstest, 
Fra teknologi til didaktik og inkluderende 
læringsmiljøer. 
Der var også fokus på nye mål, som 
omhandler en plan for de forskellige 
teknologier, samt en plan over, hvilke 
teknologier vi har til rådighed. 
 
På baggrund af vuggestue-problematikken, 
foreslår Lone, at der etableres en ny 
arbejdsgruppe. Jan Vennevold og Lone 
deltager fra skolens bestyrelse.  
 
Iflg. Lone er næste møde i Folkeskolernes-
samråd d. 23. maj. Mødet afholdes i Lem. 
 
 
P: Intet nyt fra personalet. (TV og HO var 
fraværende til mødet.) 
 
 
 
 
 

 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
- Skoleleder 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- SFO 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- Andre 
- Carsten - 5 skolemødet  

S: Medlemmer i Bestyrelsen- Økonomi- 
Repræsentantmøde i hallen- Projekt Egne 
Ben-  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SFO: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
A: 

S:  
Christian kunne orientere om, at Amelia 
ønsker at træde ud af bestyrelsen. 
Lone kontakter Didde Schjelde Christiansen, 
som er næste suppleant, for deltagelse til 
næste bestyrelsesmøde. 
 
Christian orienterede kort om økonomien. 
Budgettet ser ud til at holde. 
 
Christian orienterede om 
Repræsentantskabsmøde i Rækker Mølle 
Hallen, d. 17. april kl. 19.30. 
Dorethe vil gerne deltage. 
 
Christian orienterede kort om projekt ”Egne 
ben”, som omhandler bæredygtig busdrift. 
 
SFO:  
Iflg. Charlotte har Smuthullet holdt 
afslutning for AnneMette, som har valgt at 
gå på pension. 
 
Iflg. CA er sfo’en startet stille op på 
forberedelserne til cirkusforestillingen d. 8. 
maj. 
 
 
A:  
Carsten orienterede om mødet i 5-skole-
samarbejdet, som kun var for forældrevalgte 
bestyrelsesmedlemmer. 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
På mødet var ønsket, at drøfte de mange 
opsigelser blandt skolelederne. 
Der er ansat nye skoleledere på de 
forskellige skoler. 
Der blev drøftet problematikken omkring 
den økonomiske situation en 
fratrædelsesordning kan give på den enkelte 
skole. Der blev forslået, at der etableres en 
økonomisk fælles pulje, hvor de enkelte 
skoler er solidariske og hjælper. 
Der er et ønske om, at dette drøftes på det 
næste møde i Folkeskolernes samråd d. 23. 
maj. 
 
Torsdag d. 30. maj er der møde i 5-skole-
samarbejdet for hele bestyrelsen. Mødet 
holdes i Stauning. Christian følger op på, 
hvem der er tovholder på dette møde. 
 
På baggrund af Birthes oplæg (pkt. 4) 
ønskes det, at problematikken omkring 
ordblindetesten (at der fremover kun må 
laves en test pr. elev) drøftes på et møde i 
Folkeskolernes samråd.  
Lone er tovholder på dette. 
 
 

3. Siden sidst •  Punktet udgik. 
 

 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
4. Ordblindeindsats  

 
• Fremlægges af læsevejleder Birthe 

 
Læsevejleder Birthe orienterede om 
handleplanen for elever i dyslektiske 
vanskeligheder. 

Derudover orienterede Birthe om de 
udfordringer det giver, at lovgivningen er 
ændret til, at eleverne kun må testes 1 gang. 

Muligvis kan der anvendes andre test. 

Birthe gennemgik brev som udsendes til 
forældre/børn med information om, hvad vi 
gør og hvad familien skal/kan gøre når 
barnet testes ordblind. 

Der opfordres til, at Birthes handleplan 
bliver tilgængelig på skolens hjemmeside. 

 

 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
5. Helheden 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Christian Som ny helhedsleder kan Christian fortælle, 
at det er iøjnefaldende hvor stor forskel der 
er på skolen og børnehaven. Skolen er flot 
og ”ny” renoveret og børnehaven trænger 
meget til renovering. 
 
Christian forslår, at der arbejdes på en 
sammenlægning af skolens og børnehavens 
bestyrelser. Det er der fuld opbakning til i 
bestyrelsen. 
Christian laver en forespørgsel til 
børnehavens bestyrelse. 
 

 
 
 
 
 
 
Christian forslår, at der 
arbejdes på en sammenlægning 
af skolens og børnehavens 
bestyrelser. Det er der fuld 
opbakning til i bestyrelsen. 
Christian laver en forespørgsel 
til børnehavens bestyrelse. 
 

6. Aftale om folkeskolens 
kvalitetsprogram 
 

• Gennemgang om den nye aftale Christian orienterede kort om Folkeskolens 
kvalitetsprogram. 
 
De ændringer som primært vil give 
ændringer på Rækker Mølle skolen, træder 
først i kraft fra skoleåret 25/26. 
 

 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
7. Revidering af principper 
Læses inden mødet 

• Fritagelse for undervisning og 
Skolehjemsamarbejde  

OBS på at Princippet for ansættelser, rettes 
så det fremgår, at princippet er revideret i 
2024. 
 
Princippet for Fritagelse for undervisning, 
blev kort gennemgået og godkendt. 
 
Princippet for Skolehjemsamarbejdet blev 
gennemgået og følgende rettes: 
- Under punktet Forældrenes opgaver, 

slettes ordet skoleintra. 
- Under punkt 2 – Samarbejdet om 

klassen,  
ændres teksten: 
”Kontaktperson deltager i klassens 
forældremøder og kan inviteres til andre 
møder og arrangementer i klassen.”  
til 
 ”Kontaktperson deltager i klassens 1. 
forældremøde og kan inviteres til andre 
møder og arrangementer i klassen.” 
 
Og under punkt 2 – Samarbejde om skolen, 
ændres teksten: 
 
” - Skolen kontakter forældre til skoleårets 
kommende børnehaveklasse inden 
indskrivningen” 
Til 
”-Skolen kontakter forældre til skoleårets 
kommende børnehaveklasse fra hele vores 
skoledistrikt inden indskrivningen”. 
 

 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
Christian tilretter og informerer Pia om 
ovenstående ændringer. 
 

8. Lærernes dag – 
Medarbejdernes dag 

• Hvordan ønsker vi at markere denne 
dag fremadrettet? 
 

Dette punkt udsættes til næste møde.  

9. Digital dannelse • Nyt fast punkt i år 
• Hvordan holder vi ”gryden” i kog, og 

aktiverer vores forældre? 
 

Lone sender link til podcast til Pia, som 
lægger det på Aula. 

 

10. 
Punkter til kommende møder 

•  • Forskudte valg til skolebestyrelsen. 
• Lave princip omkring overgange.  
• Forældresamarbejde/øget 

forældreinvolvering. 
• Hjemmesiden gennemgås til næste 

gang  
• MIB 
• Princip om påklædning 
• Medarbejdernes dag 

 

 

11. Eventuelt    
    

 
Næste bestyrelsesmøde:  7. maj 2024 kl. 17.00-19.00 
Afbud til:  Afbud fra: Lone 


	Torsdag d. 4. april 2024, kl. 17.00 – 19.00

